
K U R Z A N L E I T U N G .

H O W  T O  G E T  S T A R T E D ?
Um DENIOS connect für die Lithium-Ionen Lager- und Ladeschränke nutzen zu können, führen Sie unbedingt gleich nach Inbetriebnahme des Sicherheitsschrankes folgende Schritte 
durch.
                  

1 . 	 N E H M E N  S I E  D E N  S C H R A N K  G E M Ä S S  B E D I E N U N G S A N L E I T U N G  I N  B E T R I E B

2 .  W E L C H E  U N T E R L A G E N  B E N Ö T I G E N  S I E  F Ü R  D I E  E R S T E N  S C H R I T T E  I N  D E N I O S  C O N N E C T ?

	W Ihre Zugangsdaten zu DENIOS connect finden Sie als Ausdruck im Schrankinneren.

	W Diese Kurzanleitung finden Sie ebenfalls im Schrankinneren als Ausdruck.

	W Sie können die Kurzanleitung aber auch über den QR-Code auf dem Schrank-Aufkleber auf den Türen aufrufen.

3 . 	 I N  D E N I O S  C O N N E C T :  K U N D E N - A C C O U N T  A K T I V I E R E N ,  P E R S Ö N L I C H  R E G I S T R I E R E N  U N D  U N T E R N E H M E N S D AT E N  E I N G E B E N

	W Gehen Sie wie auf dem Ausdruck Ihrer Zugangsdaten beschrieben vor und geben Sie erst den Anmelde-Code ein, nachdem Sie den Link  
 C O N N E C T . D E N I O S . C O M  und auf „Registrieren“ geklickt haben.

	W Geben Sie Ihren Namen, E-Mail und Ihr Passwort für Ihren persönlichen Zugang in die entsprechenden Felder ein.

	W Ergänzen Sie Name und Adresse Ihres Unternehmens.

	W Schließen Sie den Vorgang ab, indem Sie die Datenschutzerklärung lesen und den IoT-Nutzungsbedingungen zustimmen.

4 . 	 I N  D E N I O S  C O N N E C T :  G E R ÄT E  A K T I V I E R E N 

	W Loggen Sie sich in DENIOS connect mit Ihrem persönlichen Passwort ein.

	W Auf dem Dashboard folgen Sie dem Hinweis „Gerät aktivieren“.

	W Wählen Sie in der Dropdown-Liste die Seriennummer des Schrankes aus den Sie aktivieren möchten.

	W Geben Sie die Gerätedetails ein und spezifizieren Sie optional den Standort.

	W Konfigurieren Sie die Alarme des Schrankes, indem Sie für jeden Alarm einen Benachrichtigungstext, ggf. die Grenzwerte und die E-Mail- und SMS-Empfänger eingeben.

	W Klicken Sie auf „Speichern“ um Ihre Daten zu sichern.

	W Wiederholen Sie diesen Vorgang bis ALLE Geräte aktiviert sind – der Hinweis, dass sich nicht aktivierte Geräte in Ihrem Account befinden verschwindet.

5 . 	 I N  D E N I O S  C O N N E C T :  T E S T - A L A R M  D U R C H F Ü H R E N 

	W Vergewissern Sie sich, dass alle Einträge korrekt durchgeführt wurden, indem Sie durch einen 2-sekündigen Tastendruck am Schrank einen Test-Alarm auslösen.

	W Vergewissern Sie sich, dass der Alarm in DENIOS connect (z.B. im Dashboard) angezeigt wird und die Benachrichtigung per E-Mail und SMS empfangen wurde.

6 . 	 K U N D E N - S U P P O R T 

Wenn Sie bei den ersten Schritte Unterstützung benötigen, kontaktieren Sie den DENIOS Kunden-Support:
	W   0 8 0 0  7 5 3  0 0 0  8  |   A F T E R S A L E S @ D E N I O S . D E 
	W   0 8 0 0  7 5 3  0 0 0  6  |   C U S T O M E R S E R V I C E @ D E N I O S . D E

W W W . D E N I O S . D E

http://connect.denios.com
mailto:aftersales%40denios.de?subject=Support
mailto:customerservice%40denios.de?subject=Support


Q U I C K  G U I D E .

H O W  T O  G E T  S T A R T E D ?
In order to be able to use DENIOS connect for the lithium-ion storage and charging cabinets, you must carry out the following steps immediately after commissioning the safety cabinet.

1 . 	 T A K E  T H E  C A B I N E T  I N T O  O P E R AT I O N  A C C O R D I N G  T O  T H E  O P E R AT I N G  I N S T R U C T I O N S

2 .  W H AT  D O C U M E N T S  D O  Y O U  N E E D  F O R  T H E  F I R S T  S T E P S  I N  D E N I O S  C O N N E C T ?

	W You will find your access data for DENIOS connect as a printout inside the cabinet.

	W You will also find this quick guide as a printout inside the cabinet.

	W You can also load the quick guide using the QR code on the cupboard sticker on the doors.

3 . 	 I N  D E N I O S  C O N N E C T :  A C T I VAT E  C U S T O M E R  A C C O U N T ,  R E G I S T E R  P E R S O N A L LY  A N D  E N T E R  C O M PA N Y  D AT A

	W Proceed as described on the printout of your access data and only enter the Login code after you have called up the URL   C O N N E C T . D E N I O S . C O M  
and clicked on „Sign up“.

	W Enter your name, e-mail and your password for your personal access in the corresponding fields.

	W Add the name and address of your company.

	W Complete the process by reading the privacy policy and agreeing to the IoT Terms of Use.

4 . 	 I N  D E N I O S  C O N N E C T :  A C T I VAT E  D E V I C E S 

	W Log into DENIOS connect with your personal password.

	W On the dashboard, follow the instructions „Activate device“.

	W From the drop-down list, select the cabinet serial number you want to activate.

	W Enter the device details and optionally specify the location.

	W Configure the alarms of the cabinet by entering a notification text for each alarm, the limit values if necessary and the e-mail and SMS recipients.

	W Click on „Save“ to save your data.

	W Repeat this process until ALL devices are activated - the notification that there are non-activated devices in your account will disappear.

5 . 	 I N  D E N I O S  C O N N E C T :  C A R R Y  O U T  A  T E S T  A L A R M 

	W Ensure that all entries have been made correctly by triggering a test alarm by pressing a button on the cabinet for 2 seconds.

	W Make sure that the alarm is displayed in DENIOS connect (e.g. in the dashboard) and the notification has been received via email and SMS.

6 . 	 C U S T O M E R  S U P P O R T 

If you need help getting started, contact DENIOS Customer Support:
	W   0 8 0 0  7 5 3  0 0 0  8  |   A F T E R S A L E S @ D E N I O S . D E 
	W   0 8 0 0  7 5 3  0 0 0  6  |   C U S T O M E R S E R V I C E @ D E N I O S . D E

W W W . D E N I O S . C O M

http://connect.denios.com
mailto:aftersales%40denios.de?subject=Support
mailto:customerservice%40denios.de?subject=Support

